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Dz-02.0021.12.2016 

 

 
PROTOKÓŁ 

z XXVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 8 grudnia 2016 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Na wstępie Przewodnicząca Rady przywitała radnych oraz przybyłych gości: Pana 

Jarosława Komorniczaka – Asystenta Premiera Jarosława Gowina oraz Pana Łukasza 

Wantucha – Radnego Miasta Krakowa. 

Po czym Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady XXVII sesji Rady 

Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 18:08. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos przybyłym gościom. Jako pierwszy głos 

zabrał Pan Łukasz Wantuch, który poinformował, iż został nowym Radnym Miasta 

Krakowa, a także zadeklarował chęć współpracy i swoją pomoc. 

Następnie głos zabrał Pan Jarosław Komorniczak, który przekazał, iż Premier Jarosław 

Gowin chce się zaangażować w sprawy Dzielnicy oraz zachęcał do zgłaszania problemów, 

spraw z którymi boryka się Rada Dzielnicy. 

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt porządku obrad, a także poddała 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

– jako pkt 8 projekt Komisji Ochrony Środowiska w sprawie opinii projektu 

zagospodarowania terenu dla inwestycji przy pętli Rakowickiej. Projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0, 

– jako pkt 9 projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Sądowej. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 15, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0, 

– projekt Komisji Edukacji w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa  

o rozszerzenie obwodu dla Szkoły Podstawowej nr 39 (tj. obecnie Gimnazjum nr 7). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o nie wprowadzanie przedmiotowego projektu uchwały do 

porządku obrad w związku ze spotkaniem Przewodniczącej Rady, Przewodniczącej 

Komisji Edukacji oraz Pana Dominika Jaśkowca – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa, Dyrektorów Szkoły Podstawowej nr 18, Szkoły Podstawowej nr 38 i Gimnazjum 

nr 7, na którym omówiono podział obwodów. Przewodnicząca Rady poinformowała, iż 

chciałaby aby sprawa szczegółowego podziału obwodów szkół była procedowana na 

kolejnej sesji lub uchwałę podejmie Zarząd. Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad: za – 0, przeciw – 16, 

wstrzymujących się – 0. Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXVII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, Infrastruktury  

i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia prawa użytkowania wieczystego 

przy ul. Szafera w Krakowie. 
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4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wycofania z Wieloletniej Prognozy Finansowej 

zadania planowanego przez Radę Dzielnicy II Grzegórzki do realizacji w latach 2016 – 

2017. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2017. 

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie nadania bezimiennej ulicy nazwy ul. mjr. pil. 

Stefana Janusa.  

8. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie opinii projektu 

zagospodarowania terenu dla inwestycji przy pętli Rakowickiej. 

9. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Sądowej. 

10. Oświadczenia i komunikaty.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku  

z tym stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego, Inwestycji, 

Infrastruktury i Handlu w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia prawa 

użytkowania wieczystego przy ul. Szafera w Krakowie. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Marcin Jaworski. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Jarosław Świech, p. Małgorzata Ciemięga, p. Grzegorz 

Finowski, p. Maciej Hankus. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 16, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wycofania z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania planowanego przez Radę Dzielnicy II Grzegórzki do 

realizacji w latach 2016 – 2017. 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Łukasz Wantuch – Radny Miasta Krakowa, p. Andrzej 

Kalista. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 11, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 5. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016. 

 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2017. 

 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 17, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie nadania bezimiennej ulicy nazwy 

ul. mjr. pil. Stefana Janusa.  

 

Na wstępnie p. Marian Andruchów zadał pytanie odnośnie procedowania nad projektem 

uchwały. Odpowiedzi udzieliła p. Małgorzata Ciemięga. 

Po czym projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Marian Andruchów, p. Jarosław Świech, p. Małgorzata 

Ciemięga, p. Ewelina Garbacka-Kalemba, p. Magdalena Maliszewska, p. Maciej Hankus, 

p. Agnieszka Pasieka, p. Grzegorz Finowski, p. Alicja Gołąb-Radziszewska. 

Pani Małgorzata Ciemięga złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała poprawkę pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 14, przeciw – 1, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska w sprawie opinii projektu 

zagospodarowania terenu dla inwestycji przy pętli Rakowickiej. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Łukasz Pietryka. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 18, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Sądowej. 

 

Na wstępie p. Jarosław Świech zdał relację z wizji przeprowadzonej w lokalu.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji p. Grzegorz Finowski. 

W dyskusji głos zabrali: p. Grzegorz Finowski, p. Barbara Lipowa, p. Magdalena 

Maliszewska, p. Jarosław Świech, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Małgorzata Ciemięga, 

p. Maciej Hankus. 

Pan Grzegorz Finowski złożył poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała poprawkę pod głosowanie: za – 19, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Oświadczenia i komunikaty.  

 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 19 stycznia 2017 r. o godz. 18:00. 

- Przewodnicząca Rady w sprawie gazetki dzielnicowej. Głos w tej sprawie zabrali 

również: p. Magdalena Maliszewska, p. Paweł Stachowiec, p. Jarosław Świech. 

- Pan Marian Andruchów zdał relację ze wspólnego posiedzenia Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa oraz Zespołu „Bezpieczny Kraków”. 

- Pan Marian Andruchów zwrócił się do członków Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa, aby zostali po sesji na krótkie spotkanie. 

- Pan Andrzej Kalista poinformował, iż do 23.01.2017 r. można zgłaszać uwagi do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dla wybranych obszarów 

przyrodniczych miasta Krakowa”. 

- Pan Andrzej Kalista zwrócił się do Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa z prośbą  

o zorganizowanie spotkania z Zarządem Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

dotyczącego linii autobusowej nr 184. 
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- Pani Małgorzata Ciemięga w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa”. Głos w tej 

sprawie zabrał również p. Andrzej Kalista. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XXVII sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:10.     

   

 

 

 

 

Protokołowała:              Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa      Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

Małgorzata Ciemięga 
 

 

    


